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Резултатите от проекта "Бъди дигитален" ще се ползват от Министерство на труда и социалната политика и вече са
залегнали в новата операция, която обявихме вчера за обществено обсъждане – "Социално партньорство", по
която ще се радваме социално-представителните организации да кандидатстват и да надградят това, което са
създали с проекти от настоящия програмен период. Това каза Цветан Спасов, ръково... 

Испания ще поеме председателството на Съвета на Европейския Съюз за пети пореден път през втората
половина на 2023 г. В съответствие с основните срещи и срещите на върха, планирани на европейско ниво,
Посолството на Испания в България е подготвило поредица прояви и дейности за началото на председателството,
за които информира в писмо до медиите. Първата от проявите у нас по повод Испанското предсе... 

Българската търговско-промишлена палата завърши успешно изпълнението на проект "Бъди дигитален" по ОП
"Развитие на човешките ресурси" (РЧР). Палатата осъществи проекта в качеството си на социален партньор и в
сътрудничество с КТ "Подкрепа", КНСБ, МТСП и НАПОО. Проект "Бъди дигитален" имаше задачата да разработи
необходимия инструментариум за повишаване на нивото на дигиталните умения на заетите л... 

Новоназначеният посланик на България в Осло Десислава Иванова посети БТПП и обсъди с председателя на
Палатата Цветан Симеонов възможностите за развитие на двустранните търговско-икономически отношения
между България и Норвегия. Председателят на БТПП запозна госта с дейността на Палатата, регионалната
структура и Съвета на браншовите организации, както и с услугите, които Палатата предлага в полза... 

Заглавие: Българската търговско-промишлена палата проведе заключителна конференция по проекта си
"Бъди дигитален"
Дата: 29.06.2023 16:27
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Испания поема председателството на ЕС. Как това ще се отбележи в България?
Дата: 30.06.2023 12:37
Медия: Съюз на българските журналисти

Заглавие: Проведе се заключителната конференция по проект "Бъди дигитален" към ОП "РЧР"
Дата: 30.06.2023 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Новоназначеният посланик на България в Осло посети БТПП
Дата: 30.06.2023 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Заместник-кметът Десислава Тодорова присъства на форум, посветен на възобновяемите енергийни
източници

https://www.bta.bg/bg/news/economy/482778-balgarskata-targovsko-promishlena-palata-provede-zaklyuchitelna-konferentsiya-po
http://sbj-bg.eu/article/details/55483/Ispaniya+poema+predsedatelstvoto+na+ES.+Kak+tova+shte+se+otbelezhi+v+Balgariya%3F
https://www.bcci.bg/news/19626
https://www.bcci.bg/news/19628
http://vidin.bg/?1dmy&urile=wcm%3Apath%3A%2Fvp%2Bvidin%2Bcontent%2Fsite%2Fmunicipality%2Fnews%2F29.06.23


Събитието, което се проведе в Конферентния център на Областна администрация – Видин, е по проект
"Възобновяема енергия за интелигентен растеж и защитена околна среда". Той се изпълнява от Видинската
търговско-промишлена палата (ВТПП) от българска страна, а от сръбска партньор е "Регионална агенция за
развитие на Източна Сърбия" от град Зайчар. Във форума взеха участие заместник-кметът по европейск... 

Ежемесечната среща на Клуб отбранителна индустрия бе открита от д-р Васил Тодоров – Главен секретар на
БТПП. На събитието присъства посланикът на Р Пакистан - Н. Пр. Мариам Мадиха Афтаб, която представи
възможностите за българо-пакистанско икономическо и инвестиционно сътрудничество. Имаме трайно
партньорство с пакистанския бизнес и членовете на БТПП винаги откликват на съвместните инициативи – от... 

Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) заявява принципната си подкрепа за
внесените предложения на законодателни изменения към Закона за енергията от възобновяеми източници
(ЗЕВИ) в Комисията по енергетика. Това се посочва в становище на Асоциацията, адресирано до ресорната
парламентарна комисия и до министрите, ангажирани с темата, което е публикувано на интернет страница... 

Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) заявява принципната си подкрепа за
внесените предложения на законодателни изменения към Закона за енергията от възобновяеми източници
(ЗЕВИ) в Комисията по енергетика. Това се посочва в становище на Асоциацията, адресирано до ресорната
парламентарна комисия и до министрите, ангажирани с темата, което е публикувано на интернет страница... 

България преговоря с Европейската комисия и Европейската централна банка за въвеждането на еврото като
паралелна валута у нас. Това съобщи финансовият министър Асен Василев. Какво означава това? Че докато
влезем в еврозоната ще можем да избираме например, дали да получаваме заплатите в евро или в левове. Както
и физическите лица ще могат да избират една от двете валути дали да извършват сделки. Зн... 

Възможностите за надграждане на икономическото сътрудничество между България и Аржентина са били сред
темите на днешния разговор на ръководството на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) с официални
представители на Аржентина. Председателят на БТТП Цветан Симеонов се е срещнал с Калудио Розенцвайг,
заместник-секретар по въпросите на външната политика в Министерството на външните работи, м... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
18)

Дата: 29.06.2023 17:38
Медия: Община Видин

Заглавие: БТПП подкрепя инициативите на Клуб отбранителна индустрия
Дата: 29.06.2023 13:06
Медия: Грамофона

Заглавие: Бизнесът подкрепя поправките в ЗЕВИ за регулиране и използване на геотермална енергия
Дата: 29.06.2023 16:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Работодателите подкрепят предложените законодателни промени в областта на геотермалната
енергия
Дата: 29.06.2023 15:52
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: България преговаря за въвеждане на еврото като паралелна валута
Дата: 29.06.2023 15:11
Медия: E-79 News

Заглавие: Най-голям двустранен интерес в икономическите отношения между България и Аржентина има в
енергетиката, селското стопанство и туризма, съобщи БТПП
Дата: 29.06.2023 14:20
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.gramofona.com/business-jug/btpp-podkrepya-iniciativite-na-klub-otbranitelna-industriya
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https://www.bta.bg/bg/news/economy/482771-rabotodatelite-podkrepyat-predlozhenite-zakonodatelni-promeni-v-oblastta-na-geot
http://e-79.com/?p=40717
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Плевенчанката д-р Наталия Конова спечели голямата награда за млад предприемач на годината от конкурса на
Американската търговска камара към Европейския съюз (AmCham EU) и Junior Achievement Европа. При огромна
конкуренция тя достигна до финала с още две претендентки за отличието и впечатли журито със софтуерното
решение на своята компания AMIRA Meditech, което насочва лекарите при предписването на... 

12 млрд. евро достигна стокооборотът между двете страни през 2022 г. Само за първото тримесечие на 2023 г.
българският износ за Германия надхвърля 1,6 млрд. евро /КРОСС/ Германия e най-големият външнотърговски
партньор на България през изминалата година. Това каза заместник-министърът на икономиката и индустрията
Ирина Щонова в Бургас при откриването на форума "Nearshoring and diversification back... 

Германия e най-големият външнотърговски партньор на България през изминалата година. Това каза заместник-
министърът на икономиката и индустрията Ирина Щонова в Бургас при откриването на форума "Nearshoring and
diversification back to EU", който се организира от морската община и Германо-българската индустриално-
търговска камара (ГБИТК). По думите ѝ през 2022 година стокооборотът между двете страни... 

За Европа е важно да продължава да бъде конкурентноспособна, да се запазват работните места, каза днес във
Варна посланикът на Кралство Швеция у нас Катарина Рангнит, която изрази задоволство от постигнатото по
време на шведското председателство на Съвета на ЕС. Тя участва в представянето на новата инвестиция на
компанията "Medicover group" в крайморския град. Бизнес инициативата е за придобиванет... 

Всяка промяна на външната среда е предизвикателство пред взимащите стопански решения. През 2021 и 2022 г.
дебатите почти изцяло бяха насочени към това как ще се случи адаптацията на поведението на бизнес, финансов
сектор, домакинства и правителство към невиждания от поне четири десетилетия инфлационен натиск. И
наистина, доколкото цените на петрола и някои други борсови суровини са били винаги вол... 

Биохимичният инженер Нубар Афеян притежава повече от 100 патента и инвестиции в над 70 стартъп
компанииНубар Афеян попадна в списъка на милиардерите, след като инвестира милиони долари в Moderna.
Биотехнологичната компания e една от изобретилите животоспасяващите ваксини против COVID-19.Друга от
инвестициите на Афеян също вече му носи солидни печалби, пише Bloomberg. Акциите на Sigilon Therapeutic... 

Заглавие: Д-р Наталия Конова от Плевен спечели голямата награда за млад предприемач
Дата: 30.06.2023 10:33
Медия: Е-здраве и култура

Заглавие: Зам.-министър Щонова: Германия е най-големият външнотърговски партньор на България
Дата: 30.06.2023 06:27
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: 12 млрд. евро достигна стокооборотът между България и Германия през 2022
Дата: 29.06.2023 21:59
Медия: Черноморие

Заглавие: За Европа е важно да остане конкурентноспособна, каза посланикът на Швеция Катарина Рангнит
Дата: 30.06.2023 14:26
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Дефлация и конкурентоспособност
Дата: 30.06.2023 13:33
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Милиардер с 3 000% доходност от малка биотехнологична компания?
Дата: 30.06.2023 13:33
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Икономист: Бюджетът със сигурност ще бъде променен
Дата: 30.06.2023 12:58

https://e-zdravey.com/bg/d-r-nataliya-konova-on-pleven-specheli-golyamata-nagrada-za-mlad-predpriemach/
https://www.cross.bg/bulgariya-shtonova-germaniya-1723175.html
https://chernomorie-bg.com/post/12-mlrd-evro-dostigna-stokooborotat-mejdu-balgariya-i-germaniya-prez-2022-2652
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https://forbesbulgaria.com/2023/06/30/%D0%B4%D0%B5%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BA%D1%83%D1%80%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%BE%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BE%D0%B1%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82/
https://dbr.bg/5887
https://www.dnes.bg/politika/2023/06/30/ikonomist-biudjetyt-sys-sigurnost-shte-byde-promenen.574868


Дали България в дългосрочен план ще остане в ЕС и НАТО?"Бюджетът със сигурност ще се промени, защото няма
как да бъде приет без забележки от ГЕРБ, но ще бъдат компенсирани. Аз очаквам преместване на разходи от
едно в друго перо, но със сигурност и двете партии поддържат линията за постигане на 3% дефицит, така че това
ще остане". Това коментира пред БНР икономистът Евгений Кънев. Предвид малкото ... 

Министърът на финансите Асен Василев очерта първо пред депутатите от Бюджетната комисия, а след това и пред
журналисти основните параметри на проектобюджет 2023. Какво показва план-сметката на държавата - интервю в
предаването "България, Европа и светът на фокус" на Радио "Фокус" с доц. д-р Щерьо Ножаров, икономически
съветник в БСК и преподавател в УНССДоц. Ножаров, съобразиха ли, според вас, вла... 

Само "голяма сделка" ще спре недобросъвестните играчи Вече имаме публикуван проект на бюджет за 2023 г. и
до дни той ще влезе за обсъждане в парламента. До момента е натрупано закъснение от осем месеца спрямо
нормалния график на бюджета. Планът е законът за бюджета да се приеме до края на юли и да влезе в сила от 1
август, точно по време на лятната ваканция. След това в рамките на около месец ще т... 

Мобилно приложение за четири административни услуги, които предоставя Столична община, ще бъде пуснато до
края на годината. Това стана известно на конференцията Digital Sofia Smart City "Дигитална София – умният град",
в рамките на лятното издание на Webit. Тази година фокусът беше върху трансформациите в света около нас,
развитието на изкуствения интелект и технологиите и възможностите за успешно... 

Преди да влезе официално в еврозоната, България ще иска разрешение да ползва и двете валути за плащане в
магазина, ресторанта и за заплати Идеята за двете валути бе обявена от финансовия министър Асен Василев в
сряда при представянето на бюджета за 2023 г. Страната ни започва преговори с Европейската комисия и
Европейската централна банка да въведе еврото като второ платежно средство. "В момента с... 

140 млн. лева за ваксини срещу 5 млн. лева за спортни площадкиБюджет 2023 е разработен при параметри в
рамките на Маастрихтските критерии, с което правителството изпълнява един от основните си приоритети да
осигури на държавата редовен бюджет за 2023 г. с дефицит до 3 на сто от БВП, при допускания да не се увеличават
данъците, да не се ограничават социалните плащания. Прогнозите Макроикономическат... 

Медия: Dnes.bg

Заглавие: Икономист: Инфлационният бонус намалява, а миналата година не се събраха заложените приходи
от ДДС
Дата: 30.06.2023 12:45
Медия: Фокус

Заглавие: Частните ресторантьори печелят, ако без касов бон не плащаш - има едни сиви 60 млрд. лв.
Дата: 30.06.2023 12:05
Медия: 24 Часа

Заглавие: Концепцията за общинско дигитално гише
Дата: 30.06.2023 11:05
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Лев и евро заедно пестят 1,5 млрд. лв. на година, но ще пипат закони, за да няма спекула
Дата: 30.06.2023 10:40
Медия: Днес+

Заглавие: Бюджет 2023 – пари има, но за кого?
Дата: 30.06.2023 10:37
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Солтенберг: България играе важна роля в нашия колективен отговор
Дата: 30.06.2023 10:36
Медия: Economy

https://www.focus-news.net/novini/interviu/Ikonomist-Inflacionniyat-bonus-namalyava-a-minalata-godina-ne-se-subraha-zalozhenite-prihodi-ot-DDS-1734960
https://www.24chasa.bg/mneniya/article/14800849
https://kmeta.bg/%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%86%D0%B5%D0%BF%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%B3%D0%B8/
https://dnesplus.bg/bulgaria/lev-i-evro-zaedno-pestyat-15-mlrd-lv-na-godina-no-shte-pipat-zakoni-za-da-nyama-spekula_1123519
https://business.dir.bg/ikonomika/byudzhet-2023-pari-ima-no-za-kogo
https://www.economy.bg/world/view/55262/Soltenberg-Bylgariya-igrae-vazhna-rolya-v-nashiya-kolektiven-otgovor


Генералният секретар на НАТО прие премиерът акад. Денков преди срещата на върха във ВилнюсГенералният
секретар на НАТО Йенс Столтенберг приветства министър-председателя на България Николай Денков в
централата на НАТО в четвъртък (29 юни 2023 г.), за да обсъдят последните приготовления за предстоящата
среща на върха във Вилнюс. "България е на предната линия на някои от най-тежките предизвикателства... 

Големи организации имат софтуер и могат да го направят веднага, казва изпълнителният директор на
Конфедерацията на работодателите и индустриалците в България - Финансовият министър Асен Василев лансира
идея преди приемането на еврото да опитаме паралелното му използване с лева. Това ще срещне ли подкрепата
на бизнеса, г-н Иванов? - Това е стъпка в правилната посока. Няма да стане веднага, защото... 

"Хлябът поскъпва заради скъпия дизел", "Заради цената на газа: Ще има ли български зеленчуци", "Млечните
продукти поскъпват заради цената на тока" - реални заглавия от реални медии. Няколко са общите неща -
споменават се гориво или енергоизточник и стока от първа необходимост и винаги цената върви нагоре.
Значително по-рядко през годините срещаме публикации, в които, обратно, се говори за верижна ... 

На българското Черноморие ще се появи и още една нова локация за coworking – в рибарското селище "Ченгене
скеле"Упражняването на креативни дейности, мисленето извън кутията и внасянето на артистичен щрих в
работата определено е предизвикателство, когато работите между едни и същи четири стени в офиса, у дома или в
шумно и претъпкано кафене. Някои професии изискват повече от лаптоп, електронна табл... 

Само преди 4 години бизнес лидерите от целия свят се състезаваха в това как да оптимизират процесите,
използвайки глобализацията. Европейски и американски компании изнасяха производството си в Китай, а
китайски фирми купуваха европейски и американски компании и всеки се опитваше да оптимизира
производството, по начин който изглеждаше предначертан за следващите десетилетия. Тези четири години изгле...

Бен Люк, главен стратег в State Street Global MarketsЧухте ли нещо ново в Синтра, което променя нещата? Мисля, че
нямаше изненада. Просто пазарите не се доверяват на това, за което говорят всички големи централни банки. В
момента те изместват посоката на усилията си и казват: "Прехвърлихме пика на инфлацията." Но другата част от
двойния им мандат, която повечето централни банки трябва да покрият е... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Заглавие: Евгений Иванов: Идеята за паралелни лев и евро е добра, бизнесът е готов да я подкрепи
Дата: 30.06.2023 14:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Горивата и енергоизточниците у нас вече са евтини. Защо не падат цените?
Дата: 30.06.2023 14:00
Медия: Money.bg

Заглавие: С гледка към морето: Нов споделен офис в Морската градина в Бургас
Дата: 30.06.2023 11:19
Медия: Economic

Заглавие: Акад. Денков: Разширяваме атомната енергетика с два нови реактора в АЕЦ "Козлодуй"
Дата: 30.06.2023 09:34
Медия: Кворум Силистра

Заглавие: State Street: Пазарите не повярваха на централните банкери
Дата: 30.06.2023 12:29
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Aнглия с план срещу кадровата криза
Дата: 30.06.2023 10:23
Медия: Clinica.bg

https://www.dotbg.bg/article/14805398
https://money.bg/economics/gorivata-i-energoiztochnitsite-u-nas-veche-sa-evtini-zashto-ne-padat-tsenite.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/s-gledka-kym-moreto-nov-spodelen-ofis-v-morskata-gradina-v-burgas
https://www.kvorum-silistra.info/news/32998
https://www.bloombergtv.bg/a/35-bloomberg-world/119728-state-street-pazarite-ne-povyarvaha-na-tsentralnite-bankeri
https://clinica.bg/24935-Angliq-s-plan-sreshtu-kadrovata-kriza


Великобритания представи нов план за наемане на работна ръка за държавната Национална здравна служба
(НЗС) в Англия, съобщава Ройтерс. Той представлява безпрецедентен опит за справяне с кадровата криза след
една от най-тежките зими в историята на НЗС. Целта е медицинските работници да се задържат и увеличат, а
списъците с чакащи пациенти да намалеят.Националната здравна служба преживя кризисна зим... 

"Възраждане", която се опитва да промуши през парламента референдум, с който да попречи на пътя на
България към еврозоната, излъчи в петък претендент за шеф на Българската народна банка (БНБ). Така битката
за върховете на централната банка се засилва като засега е ясно, че в нея ще участват поне трима претенденти.
Ден след "червения картон" Ден след като партията на Костадин Костадинов получи сво... 

Слушай новината Средната нетна заплата в Черна гора възлиза на 793 евро през май, което е с 0,9 процента
повече от април, съобщи БТА, цитирайки черногорската агенция МИНА. По данни на статистическата служба
средната нетна работна заплата е нарастнала с 11,7 на сто спрямо същия период на миналата година. Средната
брутна заплата възлиза на 988 евро през месеца. "Като се има предвид, че в сравнение с... 

Ресторантьорите намериха цаката на министъра на финансите Асен Василев и неговите мерки за изсветляване на
икономиката. Припомняме, че в проектобюджета за 2023, чрез нова разпоредба в ЗДДС, той заложи правилото
"Ако в заведението не издадат касова бележка, не плащате сметката". При това, изискването важи само за
ресторанти, заведения и кафенета /включително кетъринг/, а не за всички търговци. Оча... 

Дигиталната платформа включва доста плажове, които можете да разгледате Една иновативна идея обещава да
направи престоя ви на плажа в Гърция по-комфортен и в същото време да ви освободи от ваканционни стресове.
Намирането и запазване на шезлонг и чадър става електронно, през сайта на Plazz или едноименното
приложение за мобилни телефони, пише Труд. Така че, ако не искате да се разхождате напред-на... 

Събитието е организирано от Съюза на изобретателите в България. В заседателната зала на Общински съвет –
Видин присъстваха кметът на Общината д-р Цветан Ценков, д-р инж. Марио Христов – председател на Съюза, доц.
д-р инж. Светослав Забунов, доц. д-р Роксандра Памукова – Медицински университет - София, проф. дтн инж. Гаро
Мардиросян – Институт за космически изследвания и технологии към БАН, изобрет... 

Служителка в благоевградската общинска фирма "Паркинги и гаражи" спечели 50 000 лв. от билетче на
моментната лотария. Като почерпила шефа си, жената го предупредила, че няма намерение да напуска работа,

Заглавие: И антиевро партията на Костадинов извади претендент за шеф на БНБ
Дата: 30.06.2023 13:42
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Средната нетна заплата през май в Черна гора е била 793 евро
Дата: 30.06.2023 13:24
Медия: Новини.бг

Заглавие: Заведенията намериха цаката на Асен Василев: Ще си плащаме сметката и без касов бон
Дата: 30.06.2023 12:43
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Запазваш чадър и шезлонг в Гърция през телефона си
Дата: 30.06.2023 11:40
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Кметът д-р Цветан Ценков откри 22-то издание на конференцията "Иновации и конкурентоспособност"
Дата: 30.06.2023 11:38
Медия: Община Видин

Заглавие: Служителка в "Паркинги и гаражи" спечели 50 000 лв. от лотарията, не смята да напуска работа
Дата: 30.06.2023 11:21
Медия: Вестник Струма

https://www.mediapool.bg/i-antievro-partiyata-na-kostadinov-izvadi-pretendent-za-shef-na-bnb-news349113.html
https://novini.bg/sviat/eu/789172
https://novini.vratsa.eu/bg/zavedeniyata-nameriha-tsakata-na-asen-vasilev-shte-si-plashtame-smetkata-i-bez-kasov-bon/
https://www.flagman.bg/article/296895
http://vidin.bg/?1dmy&urile=wcm%3Apath%3A%2Fvp%2Bvidin%2Bcontent%2Fsite%2Fmunicipality%2Fnews%2F30.06.2.23
https://struma.bg/%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BA%D0%B0-%D0%B2-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BA%D0%B8%D0%BD%D0%B3%D0%B8-%D0%B8-%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B8-%D1%81%D0%BF%D0%B5/


освен ако той не я изгони. "От 11 г. работя във фирмата и съм доволна, а надявам се и работодателите ми да са от
мен. Ако сумата беше с една нула отгоре, можеше и да се замисля, но сега отгоре ми с... 

Предстои съгласуването на проектозакона в Националния съвет за тристранно сътрудничество, приемането му от
Министерския съвет и окончателното му гласуване в Народното събрание, съобщават от пресцентъра на НОИ. На
същото заседание Надзорният съвет избра своя нов председател. Начело на висшия орган на управление на
института застава министърът на труда и социалната политика Иванка Шалапатова. С реше... 

"Надявам се скоро законът да влезе в сила и да осигурим достъп на КАТ до камерите за скорост на всички
български общини", коментира Георги ГеоргиевДепутатите разрешават на МВР да глобява джигити през
общинските камери. Парламентарната комисия по транспорт подкрепи на първо четене такива промени в закона
за движение по пътищата. Председателят на Столичния общински съвет Георги Георгиев защити предл... 

Разговори с отдел "Човешки ресурси", срещи с HR експерти, събеседвания с различни мениджъри - кой не се е
сблъсквал с интервюта за работа, които продължават със седмици? И дългите процеси по наемане на персонал
явно се превръщат в тенденция. Експерти, интервюирани от CNBC, заявяват, че през последната година са
наблюдавали "значително увеличение" на броя на търсещите работа, които се сблъскват с п... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Министърът на финансите Асен Василев представи проект на бюджет за 2023 г. с 3% дефицит, значително
повишение на приходите и свиване на разходите спрямо варианта на служебното правителство. На въпроси
доколко реалистичен е бюджетът, ще бъдат ли изпълнени планираните приходи и ще покрием ли критериите за
влизане в еврозоната от началото на 2025 г., отговаря икономистът Владимир Сиркаров пред . - Г-... 

Д-р Любомир Христов е кандидатът на "Възраждане" за управител на БНБ, заяви на брифинг в Народното
събрание Костадин Костадинов и представи кандидатурата. Д-р Любомир Христов. Той е с над 30 години опит в
сферата на икономиката, финансите и банковото дело. Завършил е висше образование с образователно-
квалификационна степен "магистър" в УНСС – София и е с придобита специалност "Планиране и прогнози... 

"Голямото жури" коментира в "Кой говори" официално обявената кандидатура за кмет на СофияВасил Терзиев е
кандидатът за кмет на София от "Продължаваме промяната", "Демократична България" и "Спаси София". "Аз

Заглавие: Министър Шалапатова става председател на Надзорния съвет на НОИ
Дата: 29.06.2023 14:03
Медия: Frog news

Заглавие: Шефът на СОС: За месец общинските камери са засекли над 200 автомобила с над 200 км/ч
Дата: 30.06.2023 14:53
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: Защо интервютата за работа стават все по-дълги?
Дата: 30.06.2023 11:35
Медия: Profit

Заглавие: Икономистът Сиркаров посочи коя година е реалистична вариант за въвеждане на еврото
Дата: 30.06.2023 13:52
Медия: Блиц

Заглавие: Д-р Любомир Христов е кандидатът на "Възраждане" за управител на БНБ
Дата: 30.06.2023 13:07
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Чефо по Дарик за Васил Терзиев: Да не търсим под вола теле - кандидатът бил 1,79 м, пък ни
трябвал 1,82 м
Дата: 30.06.2023 11:33
Медия: Дарик

https://www.frognews.bg/novini/ministar-shalapatova-stava-predsedatel-nadzorniia-savet-noi.html
https://dnes.dir.bg/sofia/shefat-na-sos-za-mesets-obshtinskite-kameri-sa-zasekli-nad-200-avtomobila-s-nad-200-km-ch
https://profit.bg/investitsii-abv/zashto-intervyutata-za-rabota-stavat-vse-po-dalgi/
https://blitz.bg/intervyu/ikonomistt-sirkarov-posochi-koya-godina-e-realistichna-variant-za-vvezhdane-na-evroto_news962113.html
https://www.plovdiv-press.bg/2023/06/30/%D0%B4-%D1%80-%D0%BB%D1%8E%D0%B1%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D1%85%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%B2-%D0%B5-%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B4%D0%B0%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2/345457/
https://darik.bg/chefo-po-darik-za-vasil-terziev-da-ne-tarsim-pod-vola-tele-kandidatat-bil-1-79-m-pak-ni-trabval-1-82-m


искам София да бъде един по-различен град. Град с бъдеще, град на бъдещето. За тази цел на нас ни трябват
много хора, които мечтаят смело, да го искат. Тези хора ги има и с тях сме работили неу... 

Политическата ситуация в страната наложи нещо необичайно – да се приемат бизнес програми на общински
дружества по средата на годината, но вече нищо не ни учудва Те бяха гласувани на юнската сесия на местния
парламент. Амбициозна е програмата и на "Царевград Търнов" ЕООД – дружеството, чиято главна цел по време на
пандемията беше да оцелее, тъй като 86% от приходите се формират от работата с туропе... 

Как пък "десните" не намериха внук на репресирани, или жертви на Народния съд, гневен е синият
лидерЛюбопитен анализ на кандидатурата на Васил Терзиев от позицията на десен лидер направи председателят
на СДС Румен Христов. Според него, ако бизнесменът стане столичен кмет, то следващата му позиция ще бъде
министър-председател. Кандидатът на ПП-ДБ за кмет на София изглежда интелигентен човек, широко... 

Една иновативна идея обещава да направи престоя ви на плажа в Гърция по-комфортен и в същото време да ви
освободи от ваканционни стресове. Намирането и запазване на шезлонг и чадър става електронно, през сайта на
Plazz или едноименното приложение за мобилни телефони, съобщава "Труд". Така че, ако не искате да се
разхождате напред-назад по горещия пясък, натоварени с всичките си плажни принадлежнос... 

За среща между кандидат-кмет от ПП/ДБ и руския посланик Елеонора Митрофанова през 2021 г., припомниха от
"Боец". "ПП-ДБ, с ДС и приятели на Митрофанова опозорявате не само себе си, а и всички избиратели, които са ви
гласували доверие!", пишат в групата на организацията. Кадърът е запечатан в недалечното минало, когато сега
минаващият за кандидат на "десните", все още е кмет на "левицата". На 12 ма... 

От Фейсбук профила на журналистката Соня Колтуклиева Слави Трифонов изгради началото на политическата си
кариера върху изчегъртването на Бойко Борисов. "Има такъв народ" беше първа политическа сила, но не успя да
състави кабинет; излезе с поражения от управлението на Четворната коалиция; не влезе в 48-я парламент; падна
до последната парламентарно представена партия в 49-я парламент; постави рекор... 

Инцидентът е станал в късните следобедни часове на 29 юни, избухнал е прясно ремонтиран газов котелРаботник
пострада при взрив в завод за производство на биогориво и пелети в Провадия. Инцидентът е възникнал в завод
"Слънчеви лъчи Провадия" в късните следобедни часове на 29 юни, когато в производството се взривил газов
котел, вследствие на което е възникнал пожар. При опит да ограничи щетите, 49-... 

Заглавие: Нов офис за посетители, указателни табели и дигитална карта планират за развитието на местния
туризъм
Дата: 30.06.2023 10:03
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Румен Христов: Ако Терзиев бъде избран за кмет, той е следващият премиер
Дата: 30.06.2023 13:45
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Гърците ни удариха в земята с тази услуга! Запаваме шезлонг и чадър от дивана в България, ето как
Дата: 30.06.2023 12:34
Медия: БГ вест

Заглавие: Митрофанова с кандидат-кмет в столицата
Дата: 30.06.2023 14:42
Медия: Пловдив online
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